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Verksamhetsberättelse 2023 

Ordföranden har ordet 

År 2023 kan kortats beskrivas som höga kostnader, 
komplettering av hästbesättningen, fortsatt 
takrenovering samt glädjande stor närvaro och 
engagemang från våra yngsta.  Därtill har 
verksamheten kompletterats med Daglig 
Verksamhet. 

Tyvärr gav inte utfallet för 2023 därför det 
ekonomiska överskott vi arbetar för att nå i avsikt 
att stabilisera vår ekonomi. Missväxten och 
inflationen har lett till ökade kostnader. Fortsatt 
fokus är att få ett överskott.  

Ett år har nu gått för SRF med renoveringsarbetet 
med taket i vår absoluta närhet. Tack vare en god 
kommunikation mellan byggare och vår personal, 
bl a via byggmöten har vi kunnat driva vår 
verksamhet utan allvarliga tillbud. Säkerheten är a 
och o för vår verksamhet. Det har dock inneburit 
belastningar för personalen vilket inverkat på vår 
verksamhet. Känns dock tryggt att vårt elsystem 
blir up-to-date. Besvikelsen blev dock stor när den 
utlovade uppfräschningen av klubbis skulle 
bekostas av SRF, en kostnad vi inte kunde 
acceptera. Ett projekt som vi dock fortsatt ska 
arbeta vidare med då klubbis är hårt slitet och 
otillgängligt för rullstolar. 

Lektioner och kurser har varit välfyllda och clinicen 
med våra ridlärare på sina respektive hästar var 
mycket uppskattad. Tack vare Röda Korsets stöd till 
pararidning ger vi fortsatta ridlektioner av stor 
betydelse för de med funktionsvariationer. Stort 
tack också till SISU, Sparbanken och Oxelösunds 
hamn som stödjer oss. Samarbetet med 
Realgymnasiet fungerar väl. SISU har stöttat oss i 
kurser vi haft avseende såväl kompisskap som 
kommunikation. Samarbetet med SISU är 
värdefullt för oss.  

Att SRF:s verksamhet har stor betydelse i vårt 
samhälle, visar bl. a av den företagsintegrerade 
Dagliga Verksamheten som Oxelösunds kommun, 
sedan juni, bedriver på vår anläggning. De gör 
betydelsefulla insatser i det dagliga arbetet och vi 
alla uppskattar vår mer välstädade anläggning   

Sviter från pandemin i form av minskande 
tävlingsekipage medförde att vi endast 
genomförde en halv dags dressyrtävling, som var 
lyckad såväl organisatoriskt som resultatmässigt. 
SRF-ekipage knep 2 första placeringar.   

En välfylld adventshow genomfördes traditionellt 
med många deltagande ungdomar. Nämnas bör 

den omfattande käpphästkadriljen, som en 
illustration av SRF:s betydelse inom barn och 
ungdomars fritid.  

Vår ambition är att leverera kvalitet i vår 
utbildning, vilket kräver kvalitet i hästmaterialet. 
Därför har 2 välutbildade hästar inköpts, dessutom 
har de tidigare hyrda hästarna från Strandberg 
köpts in. De är vana SRF-are och gör ett gott 
arbete, Slutligen har 2 ponnyer köpts in, varav en 
är en inkörd.  Vår trotjänare, gentlemannen Irko, 
fick tyvärr lämna oss akut efter olycka i hagen. Vi 
kommer alltid att komma ihåg de vackra 
blommorna som ungdomarna prydde hans box 
med.  

Via inköp och implementering av administrations-
programmet Hippocrataes arbetar vi för att 
effektivisera administrationen. Tack vare vår 
kassörs idoga arbete med detta torde systemet 
kunna delvis användas under våren. Hemsidan har 
fått ny layout och förbättringar av innehållet. Stort 
tack till vår webbansvarig, som gjort ett hästjobb 
för att göra detta.  

Avseende vår anläggning kommer vi att i mars få 
en ny arrendator. Vi har ånyo sökt stöd från 
kommunen för en bevattningsanläggning med 
vatten från den närbelägna viken.  De nuförtiden 
många torra perioderna innebär att sandbanan blir 
för dammig att rida på, varför lektioner måste 
tyvärr utföras inomhus. Detta sliter både på hästar 
och ridhusbotten.   

Kommunikation är väsentlig i dagens samhälle. Vi 
har tagit fram en plan för hur vi ska jobba vidare 
med denna för att som mål nå flera för att göra 
ideella insatser intressenter såsom t ex sponsorer. I 
denna ingår att komplettera hemsidan med 
informationsbrev, som beskriver vårt aktuella läge 
och planerade projekt.   

Ni medlemmars hjälp och stöd till vår verksamhet 
är ovärderlig så att vi fortsatt kan driva vår 
kvalitetsmärkta ridskola och erbjuda den värdefulla 
fritidsaktiviteten för alla. Så delta i försäljningar, 
våra aktiviteter och sprid vår verksamhet för att 
locka ytterligare sponsorer. Med hjälp av era 
insatser ser vi fram emot ett spännande och 
utvecklande 2024. 

Ulla Bergström 
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Medlemsantal 2023 

Antal medlemmar vid årets slut  362  (369) 
12 år och yngre 80    (89) 
13 - 20 år 152  (164) 
21 - 40 år 48    (42) 
41 år och äldre 82    (86) 
  
Kvinnor  346 (369) 
Män  16   (12) 

(---) = Föregående år 

Anläggning, Miljö & Säkerhet 

Anläggning 

Det har minst sagt varit en utmaning att 
bedriva verksamhet på ridskolan samtidigt som 
taket repareras. Men problem är till för att 
övervinnas och tillsammans tycker jag ändå att 
vi lyckats ganska bra. Hästarna har, i vanlig 
ordning, varit fantastiska och personalen likaså. 

Vi har haft några tillbud, lyckligtvis inte av den 
mest allvarliga arten men det har ändå skärpt 
våra och framförallt entreprenörens sinnen. 
Relationen med byggentreprenören Peter 
Svensson och projektledaren Martin Englund 
har hela tiden varit god och det finns ett sant 
intresse från båda sidor att detta ska löpa så 
smärtfritt som möjligt.  

Under vårterminen la vi på nytt klenflis på 
stora utebanan. Vi önskade få mer svikt i 
underlaget, utöver detta saltade vi banan för 
att minska dammet. Vi installerade också en ny 
luftvärmepump i ridhusets cafédel.  

Under sommaren tvättade, desinficerade, 
lagade och målade vi stallarna. Vi bytte även 
två vattenkoppar och hyrde en skylift för att 
kunna sopa väggarna och tvätta fönstren i 
ridhuset. Dessutom målade vi sargen och 
ridhusunderlaget fick en tilljämning av 
Thunmans.  

Under 
hösten 
trimmades 
gräset på 
vår 
gräsbana 
och även sly 
röjdes från 

ridleden. Vi har också lagt på ny sand i ridhuset 
och tillsammans med byggentreprenören har vi 
lagt om lilla ridbanan. På parkeringen ligger en 
hög med klenflis som ska på lilla banan när den 
tinat. Mot slutet av året saltade vi ridhuset, 
dels för att behålla fukten i underlaget och dels 
för att det inte skulle frysa vid stark kyla. 

Utöver ovan nämnda punkter har vår ständigt 
hjälpsamme 
och händige 
Kim Kärsrud 
alltid funnits till 
hands för hjälp 
och frågor. 
Hans bidrag har 
varit 
ovärderligt. Här 
kommer ett 
axplock på allt 
Kim under året 
hjälpt till med:  

Fixat så att 
högtalar 
anläggningen i 
ridhuset 
fungerar.  

Renoverat skären till röda harven så de räcker 
längre.  

Tillverkat egna slitstål till Timråharven som 
spar oss flera tusen kronor.   

Byggt en flyttbar ramp till traktorn som 
används vid oljebyte.   

Byggt tre hyllor av lastpallar till nya 
varmförrådet.  

Satt upp en ny kommunskylt i ridhuset.  

Skolkrokar i stallet för elevernas kläder.  

LED-strålkastare till uteridbanan.  

Tillverkat lättare lock till termobaren.  
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Vattenläckan i ridhuset som krävde 
torkutrustning.  

Byggt en temporär sjukbox i stallet tillsammans 
med Danne.  

Vi går in i 2024 med stora utmaningar framför 
oss men också med ett gott självförtroende 
och optimistisk framtidstro. 

Emily Doyle, Stallchef och Kim Kärsrud, 
anläggningsansvarig styrelsen 

Säkerhet 

Vi arbetar ständigt med 
säkerhetsförbättringar 
såsom en säkrare miljö i 
stall, ridhuset och den yttre 
miljön. Våra ridleder (bild) 
är därvidlag ett ytterst bra 
komplement för att göra 
uteritterna säkrare. 

Catarina Larsson 

Cafeterian  

Cafeterian har som vanligt varit öppen vid 
tävlingar (klubb- och lokal) samt vid 
adventsshowen. 

Hembakat bröd är alltid populärt, vi tar därför 
alltid tacksamt emot bröd från er medlemmar. 
Försäljningen i Cafeterian ger ett bra tillskott 
till klubben. Glädjande är att vi under året fått 
med ytterligare några som hjälpt till att jobba 
när vi har haft öppet. Vår förhoppning är 
givetvis att fler ändå kan tänka sig att hjälpa till 
under kommande år.  

Allt blir både roligare och lättare när man är 
fler. 

Anneli Söderholm, Catarina Larsson  

Tävlingsverksamheten  

Externa tävlingar 

Tävlingssektionen har under 2023 bestått av 
följande personer:  

− Kim Kärsrud 

− Ulla Bergström 

− Nancy Matos 

− Margit Jysky 

− Linus Fager 

Det planerades för en hopptävling 23 april för 
ponny och häst, och en dressyrtävling 17 
september för häst, båda utomhus.  

När det gäller hopptävlingen så ställde vi in den 
på grund av att den beräknades gå med 
ekonomisk förlust. Normalt har vi haft division 
3 för ponny vid dessa tävlingar, vilket gjort att 
de varit välbesökta och varit bra för ekonomin. 
Det här året tillfrågades om vi även kunde ha 
division 3 för häst samma dag, vilket vi sa ja till. 
När tävlingsterminen gjordes upp inom 
Södermanland Ridsportförbund blev vi också 
tilldelade dessa båda klasser. Det visade sig 
senare att det blev få lag anmälda både för 
ponny och häst. För ponny blev det bara 7 lag 
anmälda, så vi tilldelades inte någon lagtävling 
utan förbundet prioriterade de föreningar som 
hade egna lag. Stjärnholm har inga egna lag. 
När det gäller häst lag blev det bara fyra lag 
anmälda och det behövs fem för att garantera 
att lagtävlingen ska   genomföras. Det här 
betydde att vi inte kunde räkna med mer än ca 
36 starter under dagen och bland annat 
arvoden för banbyggare, överdomare och 
domare skulle medföra en förlust för 
föreningen om tävlingen genomfördes.  

När det 
gäller 
dressyr-
tävlingen 
var det 
positivt att 
så många 
Stjärnholms 
ekipage var 
med. Av 
totalt 24 
starter var 

det 15 från Stjärnholm. Tävlingen gick i Lätt 
C:1, Lätt B:2, Lätt A:3 och Medelsvår C:2. I Lätt 
C1 var det bara ekipage från Stärnholm och 
placerade blev Hanna Söderholm på Kasior 
(Bullen) som fick blå-gul rosett och Sofia 
Bjartmar på Fortuna fick en blå rosett. I Lätt B:2 
ställde 7 Stjärnholms ekipage upp och bäst gick 
det för Nancy Matos på Roxanna (bild) som 
kom femma av 12 starter. Vann gjorde 
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Jeanette Winter från Södertälje. I övrigt var det 
ekipage från Mantorp, Kiladalen och Hästhuset 
i Gnesta. I Lätt A:3 vann vår Julia Dahlbäck på 
La Wilja av fyra startande. Övriga ryttare kom 
från Smedstorp och Södertälje. I Medelsvår C:2 
var det bara en start och hon kom från 
Smedstorp. Tävlingsdagen blev mycket lyckad 
både som tävling och även ekonomiskt. 

Klubbtävling, KM 

Under hösten 
anordnades 
klubb-
mästerskap i 
både 
hoppning och 
dressyr. I 
hoppning med 
lektionshäst 

blev Tilda Karlsson 
klubbmästare på Bullen och i 
dressyr blev Hanna Borrman 
(bild med häst) 
klubbmästare på 
lektionshäst med Fortuna 

och Ines Estéen (bild utan häst) på 
lektionsponny med Ru. Inga privatekipage 
ställde upp i KM, som annars är egna klasser. 

Kim Kärsrud 

Utbildning 

Titti har gått en Grön kort kurs. Heléne och 
Julia har gått en fortbildning för utbildade 
ridlärare i Eskilstuna. Heléne, Emily, Åsa och 
Julia tränar dressyr för Maggan Magnusson 
Osmund som är B-tränare och LA-domare. 
Maggan kommer varannan vecka till 
Stjärnholm. 

Heléne Terning 

PR & Kommunikation 

Hemsida  

Efter att 2022 gått över från Idrottonline till 
SportAdmin, har vi 2023 ändrat plattform för 
hemsida igen. Denna gång från SportAdmin till 
webplattformen sitevision . Samma web 

leverantör som Svenska Ridsportförbundet 
valt. Detta gjorde vi för att SportAdmin tyvärr 

inte motsvarade våra förväntningar. Vi har 
också investerat i programmet Hippocrates. Vi 
hoppas komma igång med bägge systemen 
fullt ut under 2024. Nu håller vi tummarna det 
nya systemet ska fungera bra och att vi inte 
behöver byta på några år. 

Det finns redan mycket information på vår nya 
hemsida, som har samma adress som tidigare, 
stjarnholmsrf.se Det som saknas är formulär 
för att kunna anmäla sig till evenemang, som 
”årets tävlingsryttare” samt att ställa sig i kö 
för att rida hos oss. Detta arbetar vi på att få 
fram under 2024. 

Christine Schoultz 

Facebook  

SRF har under 2023, förutom hemsidan, använt 
sig av Facebook, där vi har en sluten grupp för 
våra medlemmar. Medlemsantalet i Facebook 
gruppen var vid 2023 års slut 459. 87 fler än 
förra årsskiftet.  

Alla varmt välkomna som medlemmar i vår 
Facebook grupp, anledningen till att vi håller 
den sluten är att vi vill ha lite koll på vad som 
publiceras där. Facebook gruppen är ett 
komplement till hemsidan, hemsidan är vår 
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primära digitala plattform, i mån av tid 
publiceras så mycket som möjligt även i 
Facebook gruppen. Våra medlemmar får gärna 
också publicera saker i vår Facebook grupp. 

Christine Schoultz 

Press 

Året 2023 har varit ett år med fokus på att hitta 
lösningar för de förändringar som föreningen 
står inför, både vad gäller den pågående 
renoveringen av stallbyggnadens tak och 
acklimatiseringen av en del nya hästar till 
ridskolan samt de ekonomiska påfrestningarna 
som är till följd av prishöjningarna på bland 
annat strö, el, hö, bränsle m. m. Priset har ökat 
markant på flertalet fronter vilket har gjort att 
vi som föreningen har fått ta ställning till hur vi 
på bästa sätt kan spara in pengar utan att 
behöva tumma på kvalitén och den goda 
standard som vi bedriver i vår verksamhet. Just 
den ekonomiska påfrestningen har blivit ett 
uppmärksammat ämne där även vår 
lokaltidning SN har genomfört intervjuer som 
har fokus kring hur vi som förening förhåller 
oss till dessa former av påfrestningar. 

Stjärnholms ryttarförening kommer att 
fortsätta ha kontakt med vår lokaltidning inför 
år 2024 men vi hoppas på att kunna hitta 
förslag till utveckling gällande vår synlighet i 
media så att vi kan nå ut till så många personer 
som möjligt så att dem kan få en chans till att 
lära sig mer om oss och vår förening med våra 
fantastiska medlemmar samt underbara 
hästar. Vi ser framemot ytterligare ett 
händelserikt år!  

Hanna Borrman 

Sponsor och samarbete 

Arbetet med att söka sponsorer pågår 
konstant. Flera nya och gamla sponsorer 
kommer vi att se under 2024 som ett resultat 
av 2023 års insatser. Under året har vi med 
stöd från SISU arbetat fram en 
kommunikationsplan, bl. a hur ska vi nå våra 
intressenter på bästa sätt. Detta kommer att 
hjälpa oss i vårt sponsorarbete under 2024 och 
bl. a lett till en uppdatering av hemsidan.   

Vi uppskattar mycket det stöd vi fick under året 
från speciellt Röda Korset, Sparbanken och 
Oxelösunds hamn. Ett tack också till Odd 

Fellow, som gav oss ett bidrag under året.  
Utan stödet från Röda Korset skulle vi inte 
kunna erbjuda de funktionshindrade de så 
uppskattade ridlektionerna.  

Som påpekat under ridskole-verksamheten har 
vi god stöttning från SISU för att genomföra 
vissa projekt, speciellt av social natur. Detta 
visar ytterligare vilken stor betydelse vår 
verksamhet har för att ge barn och ungdomar 
en värdefull fritid.   

Vårt samarbete med Realgymnasiet är 
betydelsefullt, välkommen inkomst och 
nyttjande av vår anläggning på arbetstid.  

Ulla Bergström 
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SUS – Stjärnholms 
Ungdomssektion 

Möten 

Under 2023 har vi haft ett flertal möten med 
styrelsen 

Aktiviteter 

Under 2023 har vi genomfört följande 
aktiviteter 

• Schysst kompis tillsammans med Heléne 

• Luciatåg och nummer på advents showen 

• Grill och brännbollskväll 

• Spökkväll 

• Skötar KM 

SUS -styrelsen 

Styrelsen har bestått av ordförande Alva 
Olsson, vice ordförande Sofia Karlsson 
sekreterare. Tilda Kalsson, Kassör Cecilia 
Johansson samt övriga deltagare: Hanna 
Söderholm, Denise Malmgren, Fanny Skoog, 
Nora Skoog, Ariel Potrykus Kusiak, Linus Fager, 
Alva Elmecrantz och Emilia Ålund 

SUS representant i SRF styrelsen Hanna 
Söderholm 

Stödförälder: Cecilia Johansson 

Alva Olsson & Cecilia Johansson 

Ridskolan 

Verksamheten  

Vi har under året haft fullt i våra ridgrupper. 
Det har startat en ny ridgrupp för elever med 
funktionsvariation på tisdagar. Lördags och 
söndags dressyr /hoppning är fortsatt populärt. 
HÄFED har varit eftertraktat under året. 
Helgkurserna har varit uppskattade. Det har 
varit klubbtävlingar i dressyr och hoppning. 
Våra ridläger har haft full beläggning. Det har 
varit en 1* tävling i dressyr där skolhästar och 
elever deltog. 

Vi har 50 genuina skötare på våra skolhästar, 
som sköter om dem på bästa sätt och putsar 
deras persedlar. Det har varit skötarmöten en 

gång i månaden med olika teman. 
Stallvärdarna gör ett fanstatiskt jobb på 
lördagarna med våra yngre elever. Ledarna på 
våra lektioner för elever med 
funktionsvariation ställer upp varje vecka och 
iordningställer och leder hästarna, de gör ett 
otroligt viktigt jobb.  

Under året har vi i samarbete med SISU haft ett 
ungdomsprojekt om inkludering och hur man 
är en schysst kompis. Det blev 2 träffar med 
Heléne och representanter från SUS. Där vi 
gjorde samarbetsövningar och pratade om hur 
man är mot varandra på sociala medier, 

naturligtvis fikade vi också. En träff var på 
Stiftsgården Stjärnholm med Kerim Secovich 
från SISU. Där serverades även fika och lunch. 
På träffarna har vi varit mellan 25 och 30 
deltagare. Vi har nu en mycket god stämning i 
stallet där alla är inkluderande och positiva 
mot varandra. Under sista träffen 
samanställdes ett dokument om hur man är en 
Schysst kompis på Stjärnholms RF, som sitter 
uppe i stallet. LAPP sponsrade oss med fina 
tröjor där det står Schysst kompis. Stort tack till 
dem. 

Personal 

På personalsidan var Julia föräldraledig under 
vårterminen. Då hade Anette Henriksson 2 
lektioner på torsdagar. Titti Schoultz jobbade 
på Julias helg. Heléne gick upp och hade flera 
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lektioner på onsdagar och torsdagar och Åsa på 
tisdagar. Vår kassör Susann Jäderkvist skötte 
den administrativa delen åt Heléne. Hanna 
Borrman jobbade i stallet. Till höstterminen 
kom Julia tillbaka på sin tjänst på 95%. Susann 
har fortsatt sköta den administrativa delen i 
stället för Heléne och Åsa, då vi har bytt 
programvara.  

Para  

Vi har under året startat en ny grupp för elever 
med funktionsvariation, på tisdagar. Vårt 
samarbete med Röda Korset fortskrider. Vi har 
en grupp för 3 elever där vi står för ridlärare 
och ledare till hästarna, Röda Korset står för 
kostnaden för eleven. Vi har även elever som 
rider privatlektioner. 

Heléne Terning 

Hästar 

Vår strävan att ha en hög kvalité på våra hästar 
är ett mål som vi under 2023 verkligen levt upp 
till.  

Under vårterminen 
hyrde vi Mary, Kyron 
(bild), Brusa, Electra 
och Robbo från 
Staffan af Geijerstam 
som driver Nybyggets 
ridläger. De fyra först 
nämnda har varit hos 
oss under en lång tid 
och känner 
verksamheten väl. Robbo köptes av Staffan i 
december 2022 och kom till oss vid årsskiftet 
22/23. En 6-årig import från Irland som var ett 
oskrivet kort och vi lade mycket tid på att 
anpassa honom till verksamheten.  

Tyvärr och mycket tragiskt skadades vår fina 
Irko under våren så allvarligt av en spark i 
hagen att hans liv var tvunget till att avslutas. 
Det var ett hårt slag mot oss allihopa att förlora 
en av våra bästa trotjänare.  

Vid vårterminens slut köptes därför (efter 
några turer fram och tillbaka) Cabanoz, som 
kallas Kalle och därefter Lollypop Junior som 
kallas Prinsen (bild). Kalle är ett svenskt 
halvblod född 2012 som tävlat medelsvår 
hoppning, han är dessutom väldigt välriden i 

dressyren. Prinsen är en irländsk import född 
2013 som tävlat 1,20 hoppning, även Prinsen är 
en stabil herre och mycket väl utbildad. Båda 
dessa hästar köptes från privatpersoner. 

Vi valde 
också att 
köpa Maki 
(bild), som 
vi tidigare 
lånat av 
familjen 
Fredrixon på 
Flättna 
Gård. Maki är en polsk korsningsponny född 
2010.  

När höstterminen startade köptes Mary, Brusa 
(bild), Electra och Kyron från Staffan af 
Geijerstam eftersom han ämnade upphöra 
med sin lägerverksamhet. Vi valde att inte köpa 

Robbo eftersom vår bedömning var att han 
inte riktigt passade in hos oss.  

Under hösten inköptes även Felix, ett russ, 
född 2016. Felix hade under sommaren gått 
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viss verksamhet hos Johanna Frieberg. Han är 
dessutom körd.  

Under årets senare del drabbades vi av några 
hältor, Prinsen blev ganska illa sparkad men är 
efter en operation på Ulltuna hästsjukhus helt 
återställd. I dagsläget är alla hästar friska vilket 
förstås alltid är vår ambition.  

Målet är, som tidigare nämnts, att hålla hög 
kvalité på våra skolhästar och att de ska må bra 
samt trivas med sitt arbete. Vi lägger mycket 
tid på att utbilda dem och på att hålla dem 
mjuka och uppmärksamma för hjälperna. Vi 
gör individanpassade foderstater och anpassar 
utevistelserna efter varje häst.  

Samarbetet med vår hovslagare Charlotta 
Wolfram och vår veterinär Sofia Stenberg flyter 
fint. Under hösten har Sofia varit mammaledig 
och vi har därför knutit en annan veterinär till 
oss, Henrik Magnusson. Henrik är mycket 
skicklig och har lång erfarenhet, så denna nya 
kontakt har visat sig vara väldigt positiv.  

Vi har under 2023 haft två hästar för mycket i 
vår verksamhet, detta beroende på att vi har 
relativt många unga hästar och några gamla 
hästar som inte kan gå för fullt.  

Emily Doyle 

Daglig Verksamhet 

Oxelösunds kommun bedriver enligt 
socialtjänstlagen (SOL) 
och Lagen om Stöd och 
Service (LSS) 
sysselsättning och daglig 
verksamhet för personer 
som inte är på den 
reguljära 
arbetsmarknaden. 

I juni startade vi en 
företagsintegrerad 
Daglig Verksamhet på 
Stjärnholms 
Ryttarförening. 

Vi startade med en arbetsplatsledare o två 
arbetstagare, dessa har jobbat på flitigt under 
hela året. En tredje arbetstagare började 
arbeta under juni månad men slutade i början 
av augusti av personliga skäl. Daglig 
verksamhet började med att packa vagnarna 
med hö påsar, mocka, städa samt i juni månad 
även tvätta dressyrstaket (bild) och och målade 
bommar. 

Verksamheten har därefter flutit på med fasta 
rutiner som att packa hö påsar och mocka på 
förmiddagar och på eftermiddagarna städat i 
klubbis, 
toaletter, 
cafeteria, 
läktare, 
ridhus m.m. 

Vi har även 
bakat till 
tävlingar och 
Luciashowen. 

Under 
november 
utökades 
gruppen med 
en 
arbetstagare som kommer på 
eftermiddagarna. 

Kicki Fagerlund  
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Ekonomi  

Ekonomisk rapport 

Vi i styrelsen arbetar aktivt för att föreningen ska ha en långsiktig ekonomisk plan 
med kontroll över inkomster och utgifter. Målet för vår verksamhet är att alltid 
sträva mot att ha en balanserad budget och en stabil likviditet, vilket tyvärr inte är 
helt lätt när vi påverkas av olika faktorer vi inte rår över såsom fördyrade kostnader 
för tex el och foder. 

På de flesta poster som rör utgifter och inkomster håller vi oss till budget. 

SRF äger ridhuset och har hela ansvaret för byggnaden med allt vad det innebär. 

Vi är alltid i stort behov av ideell hjälp på många olika sätt, allt för att hålla nere våra 
kostnader.  

Våra ridgrupper är fortsatt välfyllda och vi har kö med nya ridelever som vill börja hos oss.  

Vi har fått höja priserna under 2023 för att få ekonomin att gå ihop. 

 

Rörelseresultat 

Årets resultat landar på en vinst på 39 071 kr efter avskrivningar. 

Positiva noteringar 

• Våra aktiviteter för våra medlemmar är väldigt uppskattade och blir snabbt välfyllda.  

• Våra fasta dressyr- och hoppkurser är fortsatt mycket populära. 

• Ridgrupperna är välfyllda och vi har dessutom kö. 

 

Framtida ekonomiska händelser: 

• Vi har ett ständigt pågående utbytessystem med våra hästar, våra trogna arbetskamrater 
blir ju äldre och vi värnar om deras välmående så vi ser till att köpa in och avveckla våra 
hästar enligt vår inköpsplan. 

• En bevattningsanläggning till stora ridbanan är ett projekt vi hoppas kunna få till en 
lösning på under 2024. 

 

Susann Jäderkvist, kassör  
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Verksamhetsrapport 

ÅR  2021 ÅR  2022 ÅR  2023

RIDSKOLAN

Ridintäkter 3 463 722 3 969 503 4 340 787

Försäljning 34 614 14 393 20 150

Hyror 490 714 568 955 620 992

Medlemsavgifter 122 675 179 825 172 950

Ridskolan intäkter 4 111 725 4 732 676 5 154 879

Hästkostnader -1 370 677 -1 520 378 -1 658 524

Hyreskostnad -68 357 -76 878 -94 446

Personalkostnader -2 412 812 -2 578 371 -2 807 508

Övriga kostnader -167 882 -174 037 -197 130

Avsättn. Ridskolehästar 0 0 0

Ridskola ex. avskrivningar 91 997 383 012 397 271

SISU + LOK-stöd 86 222 85 852 95 964

Ridskola avskrivningar -60 109 -100 370 -127 625

RESULTAT RIDSKOLA 118 110 368 494 365 610

SPONSORER 0 0 30 000

TÄVLINGAR

Intäkter 0 26 466 14 472

Kostnader -1 000 -9 868 -9 868

TÄVLINGAR RESULTAT -1 000 16 598 4 604

CAFETERIA

Försäljning 0 14 815 14 083

Köp 0 -9 959 -10 330

CAFETERIA RESULTAT 0 4 856 3 753

FASTIGHET

Försäkring -30 001 -31 291 -34 321

El -249 804 -415 544 -366 387

Statligt elstöd 77 576

Vatten och sopor -64 228 -66 041 -65 599

Löpande underhåll -196 207 -377 722 -357 376

Hissar Fläktar Brandlarm -29 028 -33 892 -50 099

Arrende Ridshutomt -10 709 -10 709 -11 991

Personalkostnad -181 158 -181 158 -184 781

Driftkostnad -761 135 -1 116 357 -992 979

Avskrivningar +(vinst maskinutrustningarfastighet)-16 667 33 500 -43 500

Räntekostnad 0 -7 992 -23 417

FASTIGHET RESULTAT -777 802 -1 090 849 -1 059 896

VERKSAMHETSBIDRAG 698 000 695 000 695 000

RESULTAT 37 308 -5 901 39 071   
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Anläggningstillgångar 

Tillgångar Avskr underl Ack avskr

Redovisat 

värde

HÄSTAR 1 427 000 768 034 658 966

MASKINUTRUSTNINGAR 765 638 388 638 377 000

RIDHUSINREDNING 220 346 220 346 0

STALL  KLUBBLOKALER 1 074 696 1 074 696 0

UTEANLÄGGNINGAR 888 974 888 974 0

TÄVLINGAR 117 840 117 840 0

HÄSTUTRUSTNINGAR 225 759 225 759 0

SÄKERHETSVÄSTAR 27 055 27 055 0

RIDHUS 250 000 250 000 0

DIREKTAVSKRIVET 0 0 0

4 997 308 3 961 342 1 035 966  

Hästar  

Benämning Född år Inköpt år Inköpspris

Ack 

avskrivning

Redovisat 

värde Status

Mr Ferdy 1998 2005 24 000 24 000 0 Avskr

Betty 2006 2011 30 000 30 000 0 Avskr

Ellie  2002 2012 10 000 10 000 0 Avskr

Zander 2007 2013 40 000 40 000 0 Avskr

Roxanna 2004 2013 60 000 60 000 0 Avskr

Fortuna 2006 2013 30 000 30 000 0 Avskr

Southeast Fear Bui 2008 2015 45 000 45 000 0 Avskr

Baska  2010 2015 35 000 35 000 0 Avskr

Nancy  Myles 2005 2015 35 000 35 000 0 Avskr

Kasior     2007 2016 45 000 45 000 0 Avskr

Magic Blue Rue 2008 2017 20 000 20 000 0 Avskr

Gaga 2010 2018 47 000 47 000 0 Avskr

Mulvin Agnus 2012 2018 70 000 55 500 14 500

Honey Moon  2010 2019 65 000 51 000 14 000

Molly Malone  2014 2019 60 000 44 000 16 000

Dunaj 2012 2019 70 000 51 333 18 667

Ringwood Roller 2015 2021 85 000 33 393 51 607

Grafon 2013 2021 67 000 24 819 42 181

Talia 2017 2022 50 000 16 000 34 000

Amber 2016 2022 63 000 18 000 45 000

Snövit (Gaga) 2017 2022 88 000 25 143 62 857

Maki 2017 2023 35 000 4 083 30 917

Cabanoz  2012 2023 124 000 8 857 115 143

LolliPop 2013 2023 99 000 7 071 91 929

Björkhems Brusa 2009 2023 50 000 3 335 46 665

Drumkeenan Marian 2008 2023 30 000 2 000 28 000

Felix 2016 2023 50 000 2 500 47 500

1 427 000 768 034 658 966  
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Balansrapport  

TILLGÅNGAR Ing balans Period Utg balans

Anläggningsti l lgångar

Materiel la  anläggningsti l lgångar

Hästar 398 591,00 260 375,00 658 966,00

Maskinutrustningar 420 500,00 -43 500,00 377 000,00

819 091,00 216 875,00 1 035 966,00

S:a  Anläggningsti l lgångar 819 091,00 216 875,00 1 035 966,00

Omsättningstillgångar

Varulager mm

Lager hö och s trö 62 703,50 37 031,50 99 735,00

62 703,50 37 031,50 99 735,00

Fordringar

Kundfordringar 87 985,00 109 043,10 197 028,10

Förutbeta lda  kostnader 50 991,00 -72 991,00 -22 000,00

138 976,00 36 052,10 175 028,10

Kassa  och bank

Kassa 7 926,50 1 935,00 9 861,50

PlusGiro 1 342,37 -15,00 1 327,37

Checkräkningskonto 254 544,29 -303 870,73 -49 326,44

Swishkonto 6 081,00 -5 397,50 683,50

Konto TDB 15 120,00 -15 120,00 0,00

285 014,16 -322 468,23 -37 454,07

S:a Omsättningstillgångar 486 693,66 -249 384,63 237 309,03

S:A TILLGÅNGAR 1 305 784,66 -32 509,63 1 273 275,03

EGET KAPITAL, AVSÄTTNINGAR OCH SKULDER

Eget kapita l

2010 Eget kapita l -599 867,00 0,00 -599 867,00

2019 Redovisat resultat 542 288,51 -39 071,23 503 217,28

S:a  Eget kapita l -57 578,49 -39 071,23 -96 649,72

Långfris tiga  skulder

2399 Övr långfris tiga  skulder -335 571,00 49 716,00 -285 855,00

S:a  Långfris tiga  skulder -335 571,00 49 716,00 -285 855,00

Kortfri s tiga  skulder

2440 Leverantörsskulder -278 817,00 -56 775,00 -335 592,00

2450 Skuld SUS -23 150,37 0,00 -23 150,37

2660 Skattekonto 656,00 31 021,00 31 677,00

2710 Personalens  kä l l skatt -95 549,00 42 462,00 -53 087,00

2750 Utmätning - KF -4 485,00 4 485,00 0,00

2852 Ti l l fä l l igt anstånd skattekonto -223 315,00 -52 315,00 -275 630,00

2890 Övr kortfri  skulder 13 630,00 -18 272,00 -4 642,00

2920 Upplupna semlöner -90 783,96 7 611,75 -83 172,21

2940 Upplupna socia la  avgi fter -123 484,00 45 484,00 -78 000,00

2941 Beräkn upplupna socia la  avgi fter -28 401,84 2 269,11 -26 132,73

2943 Uppl . skuld särsk. löneskatt pens ionskostn. -29 435,00 -1 031,00 -30 466,00

2999 Övr upplupna kostn, förutbet intäkter -29 500,00 16 925,00 -12 575,00

S:a  Kortfri s tiga  skulder -912 635,17 21 864,86 -890 770,31

S:A EGET KAPITAL, AVSÄTTNINGAR OCH SKULDER -1 305 784,66 32 509,63 -1 273 275,03

BERÄKNAT RESULTAT*** 0,00 0,00 0,00  
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Årsrapport 2023 

 

Stjärnholm i februari 2024 

  

 

 

 


